
3. zasedání CM Parlamentu
13 .11. 2023
Zúčastnilo se: 28 studentů, 1 pedagog
Úvod

● Zvolení kontaktních osob
● Progres pracovních skupin

○ eko-tým funguje dobře - zařízeny koše na tříděný odpad do všech tříd,
pořádají akce, dále se vzdělávají na workshopech

○ na etickém kodexu parlamentu se pracuje, je založený na kodexu činitelů
veřejné správy

○ reflexe ke sportovnímu dni bude na prosincovém zasedání
○ formulář k zapsání se na DOD byl rozeslán

■ podnět akcentovat společenské vědy (dějepis, zeměpis,..), program
Quo Vadis

■ je potřeba dopředu zajistit papír s informacemi pro provázející a
případně ho doplnit

Chybějící hygienické prostředky
● ubrousky se dají sehnat na vrátnici, je však potřeba zajistit, aby mýdlo bylo

pravidelně dopňováno a nechybělo - eko-výbor si bere na starost a bude dále
řešit

● studenti by však měli být edukovaní o používání (neplýtvat) - ekovýbor si bere na
starost informační letáčky

● bude se řešit s vedením a p. školníkem
Jeden učitel po celou dobu studia, velikost testů v edookitu

● hlavním důvodem jsou aprobace a úvazky učitelů, z toho důvodu nelze mít
stejného učitele po celou dobu studia

● někdy jsou chybně zadány velikosti testů v Edookitu (zelená je pro kratší testy,
fialová pro větší prověrky), je to problém spíš u pár učitelů, žáci se pokusí vyřešit
osobně domluvou

● komunikace s vývojáři edookitu je velký problém
● budíky v edookitu (ukazující procenta) se dají zapnout

Wifi
● podmět, že často vypadává
● je třeba řešit s p. Juránkem, T. Trkan si bere na starost

Zvonění na konci hodiny, v suterénu
● většině G1 vadí, že nezvoní na konci hodiny - někteří učitelé přetahují a oni si pak

nestíhají dojít pro věci a na další hodinu
● v parlamentu bychom si rádi vyslechli zpětnou vazbu od učitelů



● je třeba probrat na třídních kruzích a zjistit, kde se tato problematika vyskytuje
(do příštího zasedání členové ve svých třídách zjistí)

● Zvonění v suterénu nelze posunout vůči zbytku školy
Studijní volno pro psaní odborné práce

● v minulých letech bývala studijní volna - v G7 se shodli, že by je ocenili také
● informace o odborných pracích je třeba řešit s p. Michelem a p. Svobodovou
● odborné práce se týkají: G7, G6, PL3, PL2, tyto třídy se pobaví a zkusí

zreflektovat nově zavedený systém psaní odborných prací a na příštím zasedání
přijít se zpětnou vazbou

Mocktesty
● důraz na zdvořilou komunikaci, s učiteli jednat slušně
● stále je v procesu řešení s vedením a angličtináři, měnit ŠVP není kompetencí

parlamentu, můžeme jen dávat připomínky a je třeba na toto dbát


